
 

Referat af Studienævnsmøde torsdag den 12-09-2007.  
 
Deltagere: 
Tilstede var nævnet med vejledere Ea Feldfos, Asger Johansen, Stine Skov, suppleant Niklas 
Nisbeth. Ikke tilstede var Joel og Christine. Martin Warmind var forsinket og ankom først kl. 
15.10, hvor Margeret Mehl var nødsaget til at forlade mødet. 
 
Afbud: 
 
Referent: 
Niklas Nisbeth 
 
 
Dagsorden: 

 
1. Godkendelse af referat af den 30. august 2007  
2. Godkendelse af dagsorden  
3. Valg af referent  
4. Personsager  
5. Meddelelser  
6. Meddelelser fra sidste studieledermøde  
7. Meddelelser fra råd og udvalg  
8. Institutkontrakten – punktet Uddannelse skal diskuteres  
9. Høringsudkast til Studienævnenes forretningsorden  
10. Tilvalgsstudieordninger – noget nyt?  
11. Akkrediteringsnævnet og dets arbejde  
12. Evt.  
1. Godkendelse af dagsorden.  
Godkendt.  
 
2. Godkendelse af referat.  

Godkendt.  
 
4. Personsager:  

635: Udsat.  
637: Ordningen fortsætter endnu et semester; Anne-Marie undersøger det praktiske.  
645: Afvist.  
 
660: Til faget. 
666, 667, 668, 673, 674, 675, 680: Behandlet og godkendt. 
For øvrige, se liste over sager. 
Herudover en sag omhandlende en studerende, som ønskede at aflevere et af 'æstetiske 
årsager' for langt speciale. Nævnet er imod for lange specialer, og studielederen taler  
med vejlederen; der gives dog dispensation for ikke at skade den studerende.  
 
5. Meddelelser:  

Morten informerede om et møde 12-09 med dekanatet ang. administrationen på ToRS  
indkaldt af Fagrådet på Asien.  
 



 

Der var en del diskussion om reeksamen generelt og af skriftligt hjemmeopgaver og 
bachelorprojekter i særdeleshed samt dens indflydelse på afleveringsfrister for skriftlige 
hjemmeopgaver og bachelorprojekter.  
 
*  
 
Mødet lukkede før vi var nået dagsordenen igennem. Der blev planlagt et ekstramøde  
20-09-07.  
 
 
 


